

8天7晚 张家界进出九天洞凤凰芙蓉镇+直飞

Flight: Batik Airline (Subject to change)

Dec - Mar
KUL/DYG 0930/1425 OD622
DYG/KUL 1525/2005 OD623

Apr - May
KUL/DYG 1100/1555 OD622
DYG/KUL 1655/2135 OD623

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程 4 酒店 (当地 5 星)
- ~ 减少舟车劳累, 直飞张家界
- ~ 世界最长缆车 - 天门山
- ~ 特别赠送凤凰苗家服装体验 1 次
- ~ 亚洲第一大洞 - 九天洞
- ~ 赠送仿古游船游览苦竹河峡谷

享用当地美食 Local Meals:

- 赠送海鲜打边炉
- 菌子宴 芙蓉镇米豆腐
- 苗家风味 血耙鸭

推荐自费 Optional: RMB 480/=

- ~ 凤凰古城三景 (船游沱江 + 夜游凤凰古城 + 灯秀) + 百龙天梯 + 大峡谷玻璃桥 (含 VR 体验)

指定自费 Compulsory: RMB 480/=

- ~ 天门山 (索道 + 玻璃栈道 + 鞋套 + 扶梯)

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准



D1 吉隆坡 / 张家界 (MOB/D) 酒店: 紫金花舍酒店或同级

乘搭客机飞往张家界机场. 前往张家界洪崖洞之称网红打卡地 **【72 奇楼】含夜间门票**

D2 张家界 (1.5H) 九天洞 (1.5H) 张家界 (B/L/D) 酒店: 紫金花舍酒店或同级

前往张家界西线--亚洲第一大洞-**九天洞(含船游)**. 游览苦竹寨**【九天玄女洞】**大,奇,美,幽,九个洞穴与地面相连,五彩斑斓的灯光打在钟乳石上,飘飘然如遗世独立,羽化而登仙. 后乘坐**仿古游船游览小三峡之称的苦竹河**, 欣赏两岸峡谷风光

D3 张家界 (2H) 芙蓉镇 (B/L/D) 酒店: 芙蓉镇漫岩瀑居酒店或同级

前往**【湘西苗寨】**, 随后前往**【芙蓉古镇】+ 环保车 + 游船**; 被称作挂在瀑布上的千年古镇. 古镇的中心矗立在一块又高又大的山石上, 脚下悬挂着一条倾斜而下汇入西水的瀑布, 镇内吊脚楼临瀑布而建.

D4 芙蓉镇 (2H) 凤凰 (B/L/D) 酒店: 凤凰国宾酒店或同级

前往**【凤凰古城: 北门城楼 万名塔 沙湾景区 虹桥艺术楼】** 被誉为中国最美古城之一, 古城近邻沱江两侧建造, 小城石板铺成的街道纵横交错, 飞檐翘角的吊脚楼遍布沱江两岸
特别赠送凤凰苗家服装体验 1 次: 不含头饰, 化妆等.

D5 凤凰 (3H) 张家界 (B/L/D) 酒店: 嘉莱特酒店酒店或同级

天门山国家森林公园 索道上, 鬼谷栈道, 玻璃栈道 (含鞋套), 手扶梯下, 观天门洞 被誉为「湘西第一神山」, 乘坐世界上最长的索道, 从张家界市中心到天门山顶, 俯视蜿蜒迂回的「通天大道」感受其气势惊险, 荡气回肠. 世界最高海拔的天然穿山溶洞, 悬于千寻素壁之上, 就象一座镶嵌在天幕上的通天之门

D6 张家界 (B/L/D) 酒店: 锦天盛世酒店或同级

前往**【土家风情园】** 主要有土家建筑群及**【军声画苑】**. 随后前往**【大峡谷玻璃桥 + VR 体验】** 站在桥上将谷底全景尽收眼底, 其震撼程度融合美妙的自然景观, 绝不会让你失望.

D7 张家界 (B/L/D) 酒店: 锦天盛世酒店或同级

武陵源景区: 百龙电梯上, 袁家界, 天下第一桥, 迷魂台, 阿凡达-哈利路亚山, 天子山景区, 贺龙公园, 西海石林, 缆车下 凭其独特而惊人的美丽而闻名. 搭乘世界上最快, 最高的观光电梯去领略原始生态般的奇峰秀林. 登上袁家界, 放眼望去全是奇峰异石, 翠绿青松, 每迈动一步, 幽壑间的山峰都会呈现出万种姿态, 倍感神秘和奇瑰. 还可在此观赏著名电影「阿凡达」中哈利路亚山的原形- 乾坤柱. 随后前往素有「峰林之王」美称的天子山, 飘渺云雾环绕山峰, 绿树点缀, 好似遇见人间仙境.

D8 张家界 / 吉隆坡 (B/L/MOB)

前往游览**【张家界森林公园大峡谷—金鞭溪, 水绕四门, 十里画廊 (含双程小火车)】** 前往森林氧吧《金鞭溪景区》, 被誉为世界最美丽的大峡谷之一. 搭乘小火车游览《十里画廊景区》, 画廊周边山石形成

九天洞



8D7N Zhangjiajie Jiutian Cave/Fenghuang/Furong Town + DIRECT FLY

D1 Kuala Lumpur / Zhangjiajie (MOB/D) Hotel: Purple Golden Flower Hotel or sml

flight to Zhangjiajie Airport. Then, proceed to the famous tourist spot known as the **"72 Strange Towers"** in Zhangjiajie Hongyadong, which is popular for photo opportunities. This includes the night ticket.

D2 Zhangjiajie (1.5H) Jiutian Cave (1.5H) Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: Purple Golden Flower Hotel or sml

Head to the western part of Zhangjiajie to explore the **Jiutian Cave(Include Cruise Tour)**, the largest cave in Asia. Visit the Ku Zhu Village to explore the **Jiutian Xuan Nu Cave**, which boasts nine interconnected caves with the ground. The colorful lights shining on the stalactites create a surreal atmosphere. Afterwards, **take a replica ancient boat to tour the Ku Zhu River**, also known as the "Little Three Gorges," and admire the scenic beauty of the canyon on both sides.

D3 Zhangjiajie (2H) Furong Town (B/L/D) Hotel: Furong Town Manyan Waterfall Residence Hotel or sml

Head to **Xiangxi Miao Village** first, then proceed to **Furong Ancient Town**. Take an eco-friendly vehicle and a boat tour in Furong Ancient Town, which is known as the "Millennium Ancient Town Hanging on the Waterfall." The center of the ancient town stands on a large and high rock, with a waterfall cascading down into the You River below. The town's suspended wooden houses are built facing the waterfall.

D4 Furong Town (2H) Fenghuang (B/L/D) Hotel: Fenghuang Guobin Hotel or sml

Head to **Fenghuang Ancient Town** and visit the North Gate City Tower, Wanming Pagoda, Shawan Scenic Area, and Rainbow Bridge Art Gallery. Fenghuang Ancient Town is renowned as one of the most beautiful ancient towns in China. Situated along the Tuo River, the town features crisscrossing streets paved with flagstones and traditional stilted houses with upturned eaves lining both banks of the river.

Special free: One-time experience of wearing traditional Miao clothing in Fenghuang: Headpieces and makeup not included

D5 Fenghuang (3H) Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: Jialai Te Hotel or sml

Tianmen Mountain National Forest Park is a natural scenic area located in Zhangjiajie City, Hunan Province. Visitors can take the world's longest cable car ride from the center of Zhangjiajie city to the top of Tianmen Mountain. On the cable car ride, tourists can overlook the winding and twisting "Heaven-Linking Avenue," experiencing its breathtaking and thrilling momentum. Upon reaching Tianmen Mountain, visitors can explore the Ghost Valley Plank Road and the Glass Skywalk (including shoe covers for safety). Descending via the handrail stairs, they can admire the Tianmen Cave, renowned as the "First Sacred Mountain of Western Hunan."

D6 Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: Jintian Shengshi Hotel or sml

Heading to the **Tujia Folk Village**, where you can explore traditional Tujia architecture and visit the **Military Sound Gallery**. Afterwards, we'll visit the **Grand Canyon Glass Bridge for a VR experience**. Standing on the bridge, you'll have a panoramic view of the valley floor, combining breathtaking natural scenery that is sure to leave you in awe.

D7 Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: Jintian Shengshi Hotel or sml

Wulingyuan Scenic Area taking the Bailong Elevator, exploring Yuanjiajie, the "Number One Bridge in the World", and the "Hallelujah Mountain" from Avatar. Then, we'll visit Tianzi Mountain, known as the "King of Peaks", where mist swirls around the peaks and lush greenery adorns the landscape, creating an otherworldly atmosphere. We'll also explore Mihun Platform, Avatar-Hallelujah Mountain, and the He Long Park.

D8 Zhangjiajie / Kuala Lumpur (B/L/MOB)

Heading to explore the **Zhangjiajie National Forest Park**, we'll visit the Golden Whip Stream, where water winds around the Four Doors and the Ten-Mile Gallery (**including round-trip on the sightseeing train**).

Compulsory: RMB 480/=

Tianmen Mountain (glass plank road + two-way escalator + shoe cover)

Optional: RMB 480/=

Three Views of Fenghuang Ancient City + Bailong Elevator + Glass Bridge (Including VR experience)

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.